

各位家长朋友

此声明是回应各位家长朋友可能已于 2 月 1 日左右收到的丁新和吴畏散播的“告全体东区中文学校家长书”（‘家长书’）。

东区中文学校声明该‘家长书’披露的信息为歪曲事实的，具有严重误导性的且诽谤侵犯我校名誉的言论。

基于该‘家长书’的严重失实诽谤的内容，本校已聘请律师事务所并已采取法律措施维护本校声誉以及阻止该错误信息的继续传播。律师明确告知本校：丁新和吴畏已涉违反数条澳大利亚法律。

将广大学生与学校的需求放在首位是本校一贯的办学宗旨。本校所有的行政决定都是从广大学生与学校的利益出发。作为在澳大利亚联邦注册的非盈利机构，建校二十年来，本校一直致力于：

1. 向社区成员提供中文语言教育服务；
2. 促进多元文化社区建设发展；
3. 鼓励社区年轻人的沟通交流

值此新学年伊始之际，本校再次向广大的家长朋友保证：在 2023 年，我们的教育使命与办学宗旨始终如一。东区中文学校将继续向您的孩子提供卓越的汉语教育服务。

如果您希望对本声明所涉‘家长书’进一步讨论或提供反馈，请联系本校行政邮箱：

admin@eclschool.vic.edu.au.

专此布达



东区中文学校

Dear Parents

RE: Ms Xin Ding and Mr Wei Wu

We are writing to you in relation to the letters that you may have received from Ms Xin Ding and Mr Wei Wu on or about 1 February 2023 (“**Letters**”).

ECLS would like to advise you that the information provided in the Letters are false, misleading and defamatory.

Due to the content of the Letters, ECLS is currently seeking legal advice to prevent any future false information being provided to you and to prevent damage to ECLS’s reputation going forward. We have been advised by our lawyers that Ms Ding and Mr Wu may have breached Australian Laws.

We would like to remind you that ECLS always puts the needs of the School and our students first. Any decisions that have been made are in the interests of the Students and the School. As you may be aware, our mission are as follows:

1. Providing Chinese language learning service for local community members;
2. Promoting harmony among community members of different cultural backgrounds; and
3. Encouraging local young people to communicate with each other.

We assure you that our mission remains unchanged in 2023.

As the new teaching year has commenced, we want to ensure you that our services will not be interrupted and ECLS will continue to provide an exceptional teaching service to your children.

If you wish to discuss this letter or would like to provide feedback, please contact admin@eclschool.vic.edu.au

Kind regards



Eastern Chinese Language School Inc.